

112學年度興大二村閉宿工讀生招募

一、工作地點：興大二村宿舍。

二、需求時間與人數：6 名(男女不拘，可配合全上班時段者優先錄取)，額滿為止。

三、工作待遇：依本校學生工讀實施辦法規定(工讀標準為 183 元/hr)；薪資發送將統一核銷後造冊入帳。

四、工作主要內容：

1. 協助閉宿學生行李上車相關事務。
2. 其他交辦事務。

五、應徵條件：

認真負責、主動、細心、反應力佳、善溝通協調者。

六、工作期間：

6/22(六) 8:15-17:15

6/23(日) 8:15-12:15

(※提供午餐。)

七、報名方式：

(一)請至興大二村服務中心登記資料或來電報名(興大二村 04-22840166)

(二)mail 基本資料(學號、姓名、手機、可工作時間、葷素)至興大二村信箱
second-village@nchu.edu.tw

*已錄取者須參加6/21晚上18:30-19:00講習。

*工作當日請勿任意遲到/缺席。

*限本校在籍學生報名。

*若當天無法前來者，請務必提前告知，以利取消勞保費用(若因個人疏漏未提前告知學校致產生勞保費用者，須自行繳納相關費用)。

*以上若有任何問題，敬洽興大二村服務中心 04-22840166。

Xinda 2nd Village Hiring Temporary Workers for Dormitory Close for 112 Academic Year

I. Work Location: Xinda 2nd Village Dormitory

II. Number of Positions and Time Requirements: 6 positions (gender not specified, priority given to those able to work full time), until positions are filled.

III. Salary: In accordance with the university's Student Worker Implementation Regulations (student worker hourly rate is NT\$183). Wages will be processed collectively and deposited into accounts.

IV. Primary Responsibilities:

1. Assist students moving in/out with luggage loading/unloading.
2. Other assigned duties.

V. Qualifications:

Responsible, proactive, detail-oriented, responsive, effective communicator and coordinator.

VI. Work Period:

June 22 (Sat) 8:15-17:15

June 23 (Sun) 8:15-12:15 (Lunch provided)

VII. Application Process:

(1) Register in person at Xinda 2nd Village Service Center or call to register (04-22840166)

(2) Provide email basic information (student ID, name, mobile number, available work times, dietary restriction) to second-village@nchu.edu.tw

*Hired workers must attend a briefing on 6/21 from 18:30-19:00.

*Do not be late or absent on workdays without notice.

*Only current NCHU students may apply.

*If unable to work on an assigned day, notify in advance to avoid incurring labor insurance fees (unreported absences require self-payment of related fees).

*For any questions, contact Xinda 2nd Village Service Center at 04-22840166.